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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 19 december 2022  

Aanwezig : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,            
                                  Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek, Maria van der    
                                  Sommen, Rob Thieme en Jan Timmers (voorzitter). 
Gasten                     :  
Afwezig   : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Versie en datum      : versie 1 20230102.  

1. Opening en vaststelling agenda. 
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Rutger Janssens heeft een bericht van verhindering gestuurd. 
Aan de agenda wordt toegevoegd de door Ben van den Reek opgestelde 
conceptreactie aan de gemeente inzake het ‘Koersdocument’ (agendapunt 5a).  
De agenda wordt verder overeenkomstig vastgesteld.  
 

2. Mededelingen vooraf. 
Rutger Janssen heeft per mail laten weten dat hij in de loop van het komende jaar 
als wijkmanager een andere wijk krijgt toegewezen. Zijn opvolger (dhr. Koen van 
Empel) zal door hem worden ingewerkt en zal als gast aan de vergaderingen 
gaan deelnemen.  
 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).                                                                
Kees Henkelman vraagt of het stuk over bewaartermijnen archiefstukken door de 
secretaris kan worden onderzocht en behandeld. 
De correspondentielijsten week 48 t/m week 50 2022 geven verder geen 
aanleiding tot vragen en/of opmerkingen anders dan reeds geagendeerd.                                                               
 

4. Verslag BV 29 november 2022. 
Naar aanleiding van: 
- ‘Groen’: Desiree geeft aan dat de namen van de nieuwe leden van de 

werkgroep ‘Groen’ nog niet gepubliceerd kunnen worden; 
Jan vraagt of de werkgroep ‘Groen’ ook de bewoners naast de paardenwei 
aan de Sasseltberg betrekt. Desiree zegt dit toe. 

- ‘Infra’: Rob licht toe dat het overleg met de gemeente op 1 december ook 
gegaan is over de resultaten van de wijkschouw. 
 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
5. Begroting 2023. 

De door Kees Henkelman opgestelde conceptbegroting 2023 wordt 
doorgenomen. Naar aanleiding van de opmerkingen van Ben over de allocering 
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van de diverse begrote onderdelen wordt besloten om het concept aan te passen. 
Kees zal voor een nieuwe versie zorgdragen. 

5b. Koersdocument. 
Ben van den Reek geeft aan dat hij na contact met Peter een eerste concept 
heeft opgesteld. Het concept wordt toegelicht en doorgenomen. Opgemerkt wordt 
dat de reactie wat breder van opzet mag zijn en kan aansluiten aan de eerder 
opgestelde beleidsplannen en het jaarplan 2023. Afgesproken wordt dat de 
diverse bestuursleden het concept zullen voorzien van aanvullingen en mailen 
naar Ben en Peter, die dan voor een definitief concept zullen zorgdragen. 

 
6. Openbare vergadering 17 januari 2023. 

De diverse ingeleverde presentaties zullen nog een keer worden bezien door de 
opstellers om daar waar mogelijk de teksten in te korten.  
Jan en Ben zorgen voor de catering; Maria checkt de technische installatie.  

 
7. Rondje langs de werkgroepvelden. 

Bestuur algemeen (Jan Timmers/Hendrik-Jan Melissen).  

• Ontwikkelingen Laurentiuskerk: Jan geeft een korte toelichting op de stand 
van zaken. De kerk heeft niet de status van gemeentelijk monument 
verkregen. ‘Joost’ onderzoekt nu de mogelijkheden van herontwikkeling mede 
op basis van de eisen en wensen gesteld door het kerkbestuur. Er zijn dus 
nog geen definitieve besluiten genomen over de herontwikkeling van de kerk. 

• Ontwikkelingen Kindcentrum de Troubadour: De school zal geen aanspraak 
meer maken op de ruimte die “BijBomans” nu inneemt. Er worden een aantal 
scenario’s doorgenomen. Jan licht toe dat het kerkbestuur ook uitgaat van de 
mogelijkheid om een sociale functie in de kerk te huisvesten, daarbij is ook het 
ontmoetingscentrum ‘BijBomans’ genoemd. Jan en Rutger zullen nadrukkelijk 
de vinger aan de pols houden.  

• Verkeerssituatie rondom de school: Dit is onderwerp van overleg tussen de 
gemeente en de school. Gevraagd is of de wijkraad hier ook een positie in kan 
en wil nemen. Rob zal dit op zich nemen. 

 
Bij Bomans (Ben van den Reek). 

• Ben heeft verder geen bijzonderheden; hij vraagt nog eens aandacht voor de goede 
en mooie kerstsfeer die door de gastvrouwen is aangebracht. 

 
Communicatie (Maria van der Sommen).  

• Klein onderhoud website: Momenteel worden kleine onderhoudswerkzaamheden aan 
de website uitgevoerd. 

• Kerst-/nieuwjaarsattentie: Maria heeft vanuit diverse kanten vernomen dat de attentie 
goed in de smaak is gevallen en gewaardeerd werd. 

• Beschikbaarstellen van emailadressen: Maria deelt mede dat er geen emailadressen 
beschikbaar zijn gesteld voor andere doeleinden dan voor de wijkraadcommunicatie. 
Zij heeft de oproep voor steunbetuiging voor behoud van de kerk zelf aan een 
selectie van beschikbare emailadressen gezonden. Achteraf bezien had zij beter het 
bestuur hierover vooraf moeten informeren. Besloten wordt om alleen bij het vooraf 
akkoord zijn van het bestuur hier bij hoge uitzondering gebruik van te maken. Mocht 
hiertoe worden besloten dan wordt dit ook kenbaar gemaakt op de website. 
 

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman). 
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• Kees oppert het idee om te onderzoeken of we in plaats van de kerkzaal ook gebruik 
kunnen gaan maken van de aula van de school. Dit betekent wel dat er extra 
logistieke uitdagingen zijn. Besloten wordt om hier vooralsnog geen gebruik van te 
maken. 
 

Samen in de wijk (Peter van Gerven). 

• Geen bijzonderheden. 
 

Openbare ruimte en groen “Groen” (Desiree Dolle). 

• Energietransitie: De werkgroep heeft besloten dit onderwerp verder op te pakken. 
Andere geintresseerden worden uitgenodigd om hierbij aan te sluiten. De werkgroep 
zal in zijn volgende vergadering een voorstel uitwerken en voor een komende 
bestuursvergadering laten agenderen. 

• Reconstructie Sportlaan fase 2: Vernomen is dat de reconstructie van de Sportlaan 
fase 2 wellicht naar voren wordt gehaald. 

• Wijkschouw: De werkgroepen ‘Groen’ en ‘Infra’ monitoren de inhoudelijke voortgang 
van de acties naar aanleiding van van de afgelopen wijkschouw en zullen zorgdragen 
voor de communicatie hierover. 
 

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme).  

• Overleg met de gemeente: Op 1 december heeft overleg met de gemeente (Hanno de Hoog en 
Frank van Weert)  plaatsgevonden over de resultaten van de gehouden wijkschouw. De lijst van 
acties is door de gemeente aangevuld en van commentaar voorzien. Afgesproken is dat de prio 1 
activiteiten indien mogelijk zullen worden opgepakt.  
Verder is gesproken over parkeren in de omgeving van de school en verkeerssituatie De Hoef. 
Maria spreekt de hoop en wens uit dat de diverse activiteiten in samenwerking met de gemeente  
nu daadwerkelijk voor de wijkbewoners waarneembaar resultaat gaan opleveren. 

 
8. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 

Er komt niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 

9. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 

 
 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


